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SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE CELEBRADA E N 

PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 20’00 HORES DEL DIA  
U D’ABRIL DE 2008 

 
 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 

 Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
 Sra. Margalida Bover Vadell 

Sr. José Andrés Gallego Méndez 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sra. Maria Orts Rodríguez 
Sra. Virgínia Maria Urdangarin de Manuel 
Sr. Mateu Garau Flaquer 

 Sr. Joan Ferrer Flaquer 
Sra. Maria Isabel Vives Liberal (s’incorpora a la sessió durant el torn de 

precs i preguntes del Sr. Joan Ferrer Flaquer, sent les 20’10 hores) 
Sr. José Medina Suárez 
Sra. Maria del Pilar García Rosa 

 Sr. Bernard Boutique 
 Sr. Mateu Melis Tous 
 
NO HI ASSISTEIX: 
 Sra. Margarita Servera Ferrer 
 
 
Secretari: Sr. Julián García-Sotoca Oliva 
 
 
 

PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 04/03/08 I 1 1/03/08 .- En 
compliment d’allò que disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, Municipal i de règim local de les Ille s Balears i 
l’article 91.1 del Reglament d’Organització, Funcio nament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Real De cret 2568/1986, de 
28 de novembre, el Sr. President demana als membres  de la Corporació 
si algú té alguna observació a fer sobre les actes de les sessions 
anteriors, celebrades el dia QUATRE de MARÇ de 2008  i ONZE de MARÇ de 
2008, de les quals se n’ha expedit, prèviament, còp ia de l’esborrany a 
cada Regidor per al seu coneixement, rectificació d ’errades o possible 
formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i setze els 
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assistents, són aprovades  les actes de les sessions anteriors, 
celebrades el dia QUATRE de MARÇ de 2008 i ONZE de MARÇ de 2008. 
 
II.- DECRETS I RESOLUCIONS .- Es dóna compte al Ple dels Decrets i les 
Resolucions dictats per Batlia o, fent ús de la sev a delegació de 
competències, per el Regidor Delegat, des de la dar rera sessió 
ordinària celebrada per l’Ajuntament en Ple i numer ats des del núm. 40 
al 54 de l’any 2008. 
  
III.- PRECS I PREGUNTES .- El Sr. Joan Ferrer Flaquer fa les preguntes 
següents: 
 
1.- En primer lloc no ens ha convençut la manera de  tancament de 
qualque lloc per dipositar els fems i fer la recoll ida selectiva, 
creiem que es tindria tancar de tot amb un accés i d’aquesta manera 
s’evitaria el espectacle de veure la brutor dissemi nada per enterra. 

La Sra. Maria Orts respon que s’ha fet així per mot ius pràctics, 
no estètics. En llocs on s’ha tancat del tot, els u suaris dipositen 
les escombraries en el sòl i, si fa vent, hi ha esc ombraries pertot 
arreu. D’aquesta forma, el veí pot dipositar les es combraries dintre 
del contenidor. 

 
2.- Desprès de veure els darrers moviments a aquest a Casa donam per 
suposar que no fareu l’Ajuntament nou. Es així? Fa anys es va fer un 
pressupost per a arreglar el saló de sessions. Es t é en compte?  

El Sr. Batle respon que el projecte d’un nou ajunta ment està 
parat de moment. El pressupost del saló de sessions  s’ha mirat. 

 
3.- Des de quant l’Ajuntament fa las aceres als sol ars privats? Ja que 
heu decidit equivocar-vos el que heu de fer son las  aceres dels solars 
municipals, com per exemple el del parc infantil de  Vila Roja. 
 

En aquest moment, sent les 20'10, s'incorpora a la sessió la Sra. Maria 
Isabel Vives Liberal. 

 
4.- Es fera complir aquest any l’ordenança dels cot xes de lloguer? 

El Sr. José Gallego respon que es farà complir. Ja s’han donat 
les instruccions oportunes a la Policia Local en aq uest sentit. 

 
5.- L’ordenança d’0cupació viària amb taules i cadi res, hi ha hagut 
canvis de criteris per adjudicar llocs? 

La Sra. Maria Orts respon que no s’ha canviat.  
El Sr. José Gallego afegeix que en conjunt no s’ha canviat el 

criteri. 
 

6.- El vial peatonal de Font de Sa Cala a Canyamel,  que en voleu fer, 
dur-lo a terme o que quedi així com està ara? 

El Sr. Batle respon que s’han celebrat reunions amb  la 
propietat. Es fan gestions per a activar el project e. 

 
7.- Han passat un parell de mesos de la moció d’Es Grup ha on 
s’instava al Govern a comprar finques, i encara no mos heu dit quina 
es la finca que sol·licitat la seva compra. La Regi dor va dir que 
s’informaria d’això als grups polítics.  

La Sra. Maria Orts respon que convocarà una sessió de la 
comissió informativa. 

 
8.- I les obres adjudicades al Castell per a quant hi ha previst el 
seu inici? Afectaran les obres a la celebració del Mercat Medieval?  

El Sr. Mateu Garau diu que les obres han començat a questa 
setmana. Es té previst que acabin abans del Mercat Medieval. De totes 
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maneres, si no fos així, no afectaran al Mercat, pe rquè es deixaria 
per al final les zones que no s’utilitzen en aquest es festes. 

 
9.- Ha fet Guardia la Brigada Verda a las vacances de Pasqua per el 
tema de les acampades?  

La Sra. Maria Orts respon que des de la Consellería  es va 
informar de les zones protegides per la Llei d’Espa is de rellevància 
ambiental. La Brigada Verda ha fet guàrdies i s’ha estat en contacte 
amb la Guàrdia Civil de SEPRONA i amb la Policia Lo cal. S’han 
controlat les zones.  

El Sr. Joan Ferrer pregunta si s’ha tramitat algun expedient.  
La Sra. Maria Orts respon que no és competència de l’Ajuntament, 

per això no sap si s’ha tramitat algun expedient, e ncara que suposa 
que si, perquè el dispositiu ha funcionat molt bé.  

El Sr. José Gallego afegeix que la Policia Local ha  traslladat 
les denúncies. 

 
10.- S’han iniciat les negociacions per el Conveni del Personal 
Laboral? S’han iniciat les negociacions per el conv eni del Personal 
Funcionari? 

La Sra. Virgínia Urdangarín respon que si.  
El Sr. Joan Ferrer diu que no s’ha convidat a la ta ula de 

negociació als grups de l’oposició. Mai havia passa t això; mai s’ha 
deixat a l’oposició al marge de la negociació del p ersonal. 

 
11.- L’altre dia aparegué al Diari de Mallorca un e special dels 
polígons industrials i la nostra sorpresa va ésser l’entrevista que es 
va fe al regidor de comerç i ens varem demanar que pinta el regidor a 
la zona del polígon industrial de Capdepera? A mes a mes las respostes 
bastant tristes i  lo del cuidar del seu bon ús en sembla mes una 
feina de la Policia, o de la Brigada Verda, i el qu e mes en va 
sorprendre es tirar s’ oportunitat de tornar record ar a la gent de tot 
el municipi la nostra deixalleria, ja que paguem do s parells de 
pagines que mes que aprofitar-les, etc.. També em v a sorprendre els 
números de telèfon dels Taxis de Capdepera, per exe mple el de 
Canyamel, o posar el de una empresa privada com es Radio Taxi i no 
posar el telèfon municipal. Sabeu que hi ha un nume ro de telèfon 
municipal? Sabeu el numero d’aquest telèfon? 

El Sr. Climent Crespo respon que també és regidor d ’entitats 
empresarials i que solament es responsabilitza de l ’entrevista, no de 
la resta d’informació que donés el periòdic. 

 
12.- Ja que xerrem de doblers, ja tenim constància del que vos heu 
gastat de mes del pressupost del any 2007? 

El Sr. Sebastià Sureda respon que encara no; s’està  treballant 
en això. 

 
13.- A quin punt de redacció es troben els pressupo sts d’aquest any? 
Es donarà oportunitat a l’oposició per a presentar propostes?  

El Sr. Sebastià Sureda diu que s’està treballant en  els 
pressupostos. Es convocarà sessió de la comissió in formativa i després 
s’elevaran al ple. 

 
14.- Vaig llegir l’altre dia que vos donaven una su bvenció de 5 
milions €. Es tracta d’una subvenció veritat? 

- Quins projectes es duran a terme? 
- Ja s’han presentat aquests projectes? 
- Com afecta aquest préstec a la Llei d’Estabilitat  

Pressupostaria? 
- Parlar que les inversions al passeig marítim semp re ho ha 

pagat íntegrament el Govern Central. 
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El Sr. Sebastià Sureda respon que no es tracta d’un a subvenció, 
sinó d’una línia de préstec oficial, a la qual teni m la possibilitat 
d’accedir. S’està estudiant l’assumpte, perquè pot ser interessant.  

El Sr. Joan Ferrer diu que és una llàstima no haver  aprofitat 
aquest préstec oficial per al soterrament de la lín ia elèctrica.  

El Sr. Sebastià Sureda respon que aquest tema no té  una 
finalitat turística. Aquest préstec és per a finanç ar projectes que 
impulsin l’oferta turística. Creiem que és importan t. 

 
15.- Tema GESA, ara demanareu un nou traçat de les Líneas d’alta 
tensió per no invadir una zona determinada. Per no invadir una zona 
entrarà a un altra, això vos demostra el error come s davant el fet de 
no ésser valents per seguir endavant amb un tema co nsensuat amb tots 
els partits. 

El Sr. Batle respon que es podran presentar al·lega cions al 
projecte quan estigui en exposició pública. No havi a acord entre els 
veïns per al pagament del sobrecost. De fet l'Assoc iació Hotelera no 
acceptava el pagament. S'ha pres una decisió valent a, encara que no és 
la qual ens hagués agradat. 
 
16.- Falta la resposta a alguns escrits que va pres entar. Es necessita 
la contestació. Cas contrari s’haurà de denunciar p er ocultar 
informació. 
 

El Sr. Mateu Melis Tous fa les preguntes següents:  
 
1.- Com està el tema de la TDT.- Només volem una resposta clara i 
contundent del Sr. Regidor. Quan es veurà a Capdepe ra??? 

El Sr. Sebastià Sureda respon que la instal·larà el  Govern 
Balear. S’ha fet una proposta perquè s’instal·li en  l’any 2008 i estem 
a l’expectativa. Havia dos camins: un, fer la insta l·lació nosaltres i 
un altre, que ho faci la Consellería i s’encarregui  del manteniment. 
S’ha aconseguit que ho faci la Consellería. Ens agr adaria que 
s’instal·lés en el 2008. 
 
2.-  Tema  GESA.-  Hem vist varis dies als diaris que l’ajuntament  
presentarà al·legacions al projecte. Pel que sembla , quan vàreu 
prendre la decisió de fer-ho aeri, no sabíeu ni per  on passava ni si 
es carregava algun espai natural de especial interè s, malgrat no 
estigui catalogat. Crec que amb aquest tema heu mos trat una mica els 
peus. Es va prendre la decisió damunt els plànols, sense conèixer la 
realitat de per on passava. Es la nostra opinió. 
 
3.- En relació als punts verds, convé saber que, pe r exemple a Artà, 
els punts verds estan tapats i els ciutadans els ut ilitzen bé. Així 
s’evita l’impacte. Cas d’una dolenta utilització, p er a això estan els 
zeladors. 
 
4.-  Pressupostos .- Ja sabem que esteu fent feina, però som el mes 
d’abril. La pregunta es directa. Penseu una vegada fets fer només el 
preceptiu, es a dir, comissió i a plenari per l’apr ovació, o penseu 
deixar participar a l’oposició? 

El Sr. Sebastià Sureda respon que passaran per la c omissió. 
 

5.-  Platja de Cala Agulla . Quan començaran les actuacions ¿??. Hem 
vist que han llevat els canyissos. Hi ha hagut algu n canvi, perquè al 
dia de la visita del Sr. Cap de demarcació de coste s, pareixia que 
havia quedat clar que havien de quedar??? 

La Sra. Maria Orts respon que havien d’haver començ at a reposar 
la arena, però no han començat. Quant als canyissos  que havia a 
l’hivern, es llevaran per a estendre la arena, però  després es 
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tornaran a instal·lar, per a poder reutilitzar la a rena. 
 
6.-  Una petició al Sr. Batle:  Posi ordre a les assistències a les 
Juntes de Govern.  
FALTES A JUNTES DE GOVERN 
 
04.01.08 falta Maria Orts 
09.01.08 falta Maria Orts 
16.01.08 surt Rafel Fernández i Maria Orts 
23.01.08 falta Pilar Gasull i el Batle 
30.01.08 falta Rafel Fernández 
06.02.08 falta Maria Orts i surt Pilar Gasull 
13.02.08 falta Pilar Gasull 
21.02.08 falta Rafel Fernández 
27.02.08 falta Maria Orts i Pilar Gasull 
 

Per tant, nosaltres pensam que els qui  formen part  de la Junta 
de Govern han de  complir amb les seves obligacions  com a membres de 
d’aquesta.. No es normal que duran dos mesos (fins que tenim les 
actes) a cada comissió faltin almanco un o a vegade s dos membres de 
aquesta comissió, que, com diu el seu nom, i per de legació de batlia, 
te les competències i responsabilitat de governar e l municipi. Si s’ha 
de seguir així, amb que les absències de alguns reg idors son la tònica 
habitual, convendría, Sr. Batle, els recordàs que d ins les seves 
obligacions com a regidors, hi ha la de assistir a les juntes de 
govern. Nosaltres per la nostra part, seguirem cont rolant aquest 
extrem, ja que tots els regidors que hi formen part  tenen almanco una 
dedicació al Ajuntament del 90 % de la jornada. 
 

També estem veient Sr. Batle:  
 

I l’ordre del dia del plenari d’avui comença a ésse r un símptoma 
(un mal símptoma) de la feina de aquest equip de go vern.  CAP PUNT A 
L’ORDRE DEL DIA. No sé Sr. Batle. L’hi vaig demanar  per la feina que 
desenvolupava cada membre de l’equip de govern per poder esbrinar si 
el sou era l’adient. Crec que vaig errar la pregunt a. Havia de haver 
demanat quines hores dedica cada membre de l’equip de govern a la seva 
tasca.  
 

També m’agradaria esmentar Sr. Batle:  
 
SOBRE LES  COMISSIONS INFORMATIVES: 
 

Vull deixar constància que quan el PSM estava a l’o posició, 
trobava que pel bon funcionament de la institució, era convenient que 
es fessin comissions informatives almanco cada dos mesos per així 
tenir informats a l’oposició i així saber quina és la gestió de 
l’equip de govern.  
 
HISENDA.- La darrera comissió va ésser el 21.12.07 i per que el PP i 
els Hotelers varen impugnar les taxes i era precept iu abans de dur-ho 
a ple. Es a dir, fa mes de tres mesos. Hi ha temes,  el més important 
els pressupostos, però hi ha altres, com per exempl e les tarifes 
progressives de l’aigua, que fa estona se vos va pa ssar una proposta i 
encara es l’hora que la xerrem.  
 
URBANISME.- La darrera comissió va ésser el 21.02.0 8, per mirar de 
canviar l’article 60. que nosaltres, més que a urba nisme el posaríem a 
Serveis Generals. Quan començarem a fer feina en te mes importants com 
les NNSS. 
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MEDI AMBIENT i CULTURA.- Aquests departaments alman co ens convoquen a 
comissions informatives, malgrat hi ha temes que pa reix que no se en 
vol parlar, però almanco ens tenen informats. 
 
PERSONAL.- No se ens ha convocat a cap comissió lle vat per dir-nos que 
la valoració dels llocs de feina l’havíem de tornar  enrera. A partir 
d’aquí, no sabem si s’ha fet cap actuació més (bé, ara sí sabem que 
s’ha iniciat la negociació del conveni de personal,  ja que la Regidora 
ha respost, però no en sabem res més) si s’han come nçat, nosaltres no 
en teniem constància, i també formam part del consi stori que és una 
part dels que signen el conveni. 
 
BENESTAR SOCIAL.- S’han fet dues comissions, una pe r cada regidora: 
Una ens diu que s’envia el 0.7 % a un projecte soli dari a Afganistán i 
l’altre, que s’ha signat un conveni amb la Conselle ria per el programa 
ALTER. En deu mesos, això es tot el treball a aques tes àrees. 
 
SEGURITAT CIUTADANA.- La darrera comissió el 22.02. 08 només es va dur 
a l’ordre del dia peticions del PP per estar assabe ntats de la seva 
gestió. Cap punt del Sr. Regidor de interior per in formar de la seva 
gestió. Es especialment curiós  ja que segueix amb la mateixa política 
desinformativa a la qual ens tenia acostumats UCAP en la seva època 
estelar.  
 

Al marge de tot això, i resumint, com a conclusió, veim que hi 
ha tres departaments que avancen (Serveis Generals,  Medi Ambient i 
Batlia),  però els altres estan aturats o caminen m olt lentament. 
 

Jo demanaria al Sr. Batle que, després de 10 mesos de govern,  
posas ses piles a la seva tripulació, ja que si a l a nau que vostè 
comanda, la seva tripulació no rema, no arribarà a port, i això ens 
preocupa. 
 

El Sr. Batle agreix els suggeriments i aclareix que  no havia 
assumptes per a l’ordre del dia perquè hi ha hagut les festes de 
setmana santa i alguns regidors han estat absents p er diversos motius. 
 
 
 

No havent-hi més assumptes a tractar, de l’ordre de l Sr. Batle-
President s’aixeca la sessió a les vint-i-una hores  i deu minuts. 
 
 

 


